
KS BROD IN NOV ZAZIDALNI NAČRT

Krajani želijo biti »zraven«
pri izdaji dovoljenj

Vsak poseg v prostor v naši občini že
nekaj časa ni več le stvar načrtovalcev
v pisarnah, ki navadno stanujejo daleč od
območja, kjer naj bi zrastle nove stano-
vanjske soseske ali industrijske cone.
V javni razpravi o osnutku zazidalnega
načrta za severni del območja urejanja
VP 3/2 Brdo je bilo tako nanizanih vrsto
vprašanj, na katere so krajani tudi že
dobili odgovore. Obravnaval jih je tudi
naš izvršni svet v stari sestavi.

V razpravi na krajevni skupnosti Brdo
pa so krajani predvsem predlagali, naj bi
načrtovalci in kasneje izvajalci ohranili
kar največ že obstoječih objektov na tem
območju, kar je seveda s stališča ljudi
povsem razumljivo. Vendar pa bo ohra-
nitev nekaterih objektov povsem nemo-
goča, ker bi sicer »padel v vodo« celoten
zazidalni načrt.

Krajani so v razpravi poudarili, da so
cenitve zemljišč in objektov, ki so v načr-
tu za podiranje, stnešno nizke in zahteva-
jo natančnejše informacije o postopkih
pri cenitvi zemljišč in objektov ter tudi
ureditve nadomestnih gradenj oziroma
rešitev stanovanjskih problemov prizade-
tih krajanov. Poleg tega zahtevajo, da
morajo biti soudeleženi pri postopkih iz-
dajanja posameznih lokacijskih in grad-
benih dovoljenj za dejavnosti, ki bodo
dobile prostor v novi obrtni coni. To
zagotovilo so krajani tudi dobili. To pa je
pravzaprav ena od najpomembnejših
stvari pri uresničevanju posameznih zazi-
dalnih načrtov. Nenazadnje tudi nihče ne
želi, da bi se v občini ponovili Chemo,
galvane in še kakšen drug ekološko pro-
blematičen objekt.


